
ANKETA	FJFI	ZA	LETNÍ	SEMESTR	AK.	ROKU	2022/2023	

 

Vedení fakulty vyhodnotilo (bohužel tentokrát poněkud se zpožděním, za což se 
omlouváme) studijní anketu (předmětovou i nepředmětovou) za letní semestr 
akademického školního roku 2022/2023.  Stav vyplněnosti ankety je 19%, což vedení 
fakulty pokládá (vzhledem k dlouhodobým hodnotám) opět za poměrně slušný 
výsledek.  

Prioritně se bude vedení fakulty zaobírat body vyjmenovanými níže. U jednotlivých 
předmětů kritiky bude postupně doplňován způsob řešení. Tento dokument bude tedy 
(jako obvykle) průběžně aktualizován.  

 

1. Etické	problémy	jednoho	ze	cvičení	k	předmětu	02ELMA:	Nejprve 
proběhla osobní schůzka proděkana s dotyčným cvičícím a vedoucím 
katedry fyziky doc. Štefaňákem. Na ní došlo k podrobné diskusi o 
námitkách a výrazné kritice z řad studentů. Cvičící přijal kritiku 
s výrazným respektem. Následovala schůzka cvičícího s fakultní 
ombudsmankou. Na ní byly prakticky a ve větším detailu diskutovány 
způsoby, jak kritizovaným přístupům cvičícího aktivně předcházet. Bez 
ohledu na navržené řešení budou v letním semestru prováděny na výuce 
cvičícího pravidelné hospitace s cílem sledovat, jak navržená intervence 
funguje.  

2. Kritika	praktik	02PRA: Prozatím v řešení.  První debata již proběhla.  
3. Nekvalitní	tabule	v	některých	učebnách: Proběhl test na čištění tabulí. 

Zjištěním je, že vyčištění pomůže jen drobně. Tabule tedy projdou 
servisem a údržbou během zkouškového období. Tabule bude nezbytné 
postupně vyměňovat.	

4. Extrémně	nízké	kreditové	zhodnocení	předmětů: Aktuální hodnota 
koeficientu CRH (kreditohodiny) je o něco málo vyšší než jedna. To je v 
porovnání se zbytkem ČR i Evropy kriticky nízká hodnota. Běžně 
registrujeme CRH = 1.5. Naše CRH navíc výrazně odrazuje i přijíždějící 
studenty ze zahraničí. Tuto hodnotu nelze změnit z roku na rok. Změnit ji 
bude možno až s novou akreditací. Aktuálně ale už fakulta připravuje 
první z akreditací, kde bude CRH razantně navýšen. Prozatím pracujeme 
s verzí CRH \approx 1.4. 	

5. Proč	nemáme	rozvrh	v	KOS: Export rozvrhu z prostředí TTB, v němž 
fakulta rozvrh historicky připravuje, do KOS je poměrně netriviální 
záležitostí. Ale nyní je k tomu víceméně vše připraveno. Zbývá dořešit 
několik nekompatibilit v obou prostředích. Předpokládáme, že se rozvrh 
v KOS objeví už během letního semestru. 	

6. Proč	nemáme	menzu: Vybudování menzy FJFI skutečně není na pořadu 
dne. Vyžadovalo by to v této chvíli nedosažitelné investice. Navíc fakulta 
nemá prostory i na mnohem banálnější účely. Obecně řečeno: fakulta se 
potýká s velkým nedostatkem prostor. 	



7. Zastaralý	web	fakulty: Právě vzniká zcela nová webová prezentace 
fakulty. 	

8. Nesplněný	slib	vyučujících	02TSFA.	Byly	slíbeny	učební	materiály	a	
prozatím	nejsou: Vedoucí katedry fyziky sděluje, že skripta jsou v plánu a 
příslušný text skutečně průběžně vzniká.  

9. Nespokojenost	s	otevřením	ankety	až	na	konci	léta: Snahou bylo 
koncentrovat vyplňování Ankety do kratšího časového úseku s cílem 
zvýšit procento vyplněnosti. To se ale nepovedlo. Příští letní semestr bude 
Anketa otevřena opět už v červnu. 	

10. Chybějící	webové	stránky	vyučujících	fakulty	a	z	toho	vyplývající	
nedostatky	v	informování	o	náplni	předmětů,	sylabech,	materiálech,	
požadavcích,	apod.: V řadě případů jsou stránky vyučujících zahrnuty 
v obsahu webu jednotlivých kateder. Součástí nového fakultního webu 
budou i webové stránky všech vyučujících fakulty v jednotném layoutu. 
Vyučující budou intenzivně povzbuzováni k vylepšování svých webových 
prezentací. 	

11. Kritika	studenta	k	výuce	matematických	disciplín	v	nepředmětové	
části	Ankety:	Vedení fakulty pokládá studentovu kritiku za výrazně 
zaujatou a místy značně nepoučenou/nekorektní. I když jsou studentovy 
výtky místy oprávněné, z většiny textu je cítit  negativistický postoj 
k výuce ve studijním programu studenta a občas i urážlivý tón. Student 
(který v Anketě uvedl své jméno) byl děkanem i proděkanem fakulty 
vyzván k osobní diskusi.   	

 

Aktualizováno	3.	března	2024.	


